
RO.0002.2.2014.MI  

 

Protokół nr II/14 

 

II zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 30 grudnia 2014 r., która odbyła się w sali obrad 

Urzędu Miasta i Gminy we Fromborku. 

 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych.  

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Sesję rozpoczęto o godz. 9
00

 a zakończono o godz. 11
30

. 

 

W sesji udział wzięli:  

 

 Pani Małgorzata Wrońska – Burmistrz Miasta i Gminy Frombork 

 Pani Maria Rogińska – sekretarz Gminy Frombork 

 Pani Ewa Rymarska – skarbnik Gminy Frombork 

 Pani Maria Łacko - Dyrektor Biblioteki Publicznej we Fromborku 

 Pan Henryk Horbacz – Dyrektor Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury we Frombork  

 Pani Sylwia Mechlińska- Dyrektor Zespołu Szkół we Fromborku   

 Pani Anna Zakrzewska – wicedyrektor Zespołu Szkół we Fromborku ds. Przedszkola 

 Pani Janina Jachimowicz – Kierownik Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy we Fromborku 

 Pan Marek Wróbel – Dyrektor Zarządu Wodociągi fromborskie Sp. z o. o..  

 Pan Marcin Zamojski – radca prawny 

 Sołtysi – lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Ad. pkt 1 

Otwarcia II zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej we 

Fromborku radna Barbara Kędzierska. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że obrady są prawomocne, gdyż na ogólną liczbę 15 radnych,                 

w sesji uczestniczy 15 radnych. 

Ad. pkt 2 

Na sekretarza obrad zaproponowano radnego Wojciecha Gawłowskiego. 

Radny Wojciech Gawłowski nie wyraził  zgody na pełnienie funkcji sekretarza obrad.  

 



Na sekretarza obrad  zaproponowano radną Magdalenę Jakóbczyk. 

Radna Magdalena Jakóbczyk wyraziła zgodę.  

 

ww. propozycję poddano pod głosowanie. 

 

Za wnioskiem głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  

 

Sekretarzem obrad została radna Magdalena Jakóbczyk.  

 

Ad. pkt 3 

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska powiedziała, że komisje Rady Miejskiej we Fromborku 

składają wniosek o wprowadzenie do porządku obrad II zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku w 

dniu 30.12.2014 r. uchwały w sprawie: 

 rozpatrzenia skargi Pana na bezprawne działania i zaniechania Burmistrza Miasta i Gminy Frombork 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska powiedziała, że wnioskuje o wprowadzenie do porządku 

obrad uchwał w sprawie:  

 odmowy uwzględnienia wezwania do usunięcia naruszenia prawa w uchwałach XLIV/355-356/14 

 odmowy uwzględnienia wezwania do usunięcia naruszenia prawa w uchwałach XLIV/358-359/14 

 

ad. a) Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska powiedziała, że pod głosowanie poddaje pierwszy 

wniosek (projekt uchwały)  

Za przyjęciem głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  

 

ad. b) Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska powiedziała, że pod głosowanie poddaje drugi 

wniosek (projekt uchwały)  

Za przyjęciem głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

  

ad. c) Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska powiedziała, że pod głosowanie poddaje trzeci 

wniosek (projekt uchwały)  

Za przyjęciem głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska odczytała następujący porządek obrad:  

 

 



Porządek obrad:                                                                                    

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.  Wybór sekretarza obrad.  

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4.  Przyjęcie protokołu z XLIV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 30.10.2014 r. oraz I zwyczajnej 

sesji Rady Miejskiej z dnia 28.11.2014 r. 

5. Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na sesjach w dniach 30.10.2014 r. oraz 28.11.2014 r.  

6.  Sprawozdanie z pracy Burmistrza. 

7.  Interpelacje radnych do Burmistrza. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Frombork na 2015 rok  

a) Odczytanie projektu uchwały budżetowej  

b) Odczytanie opinii komisji i wniosków radnych 

c) Odczytanie opinii Komisji Budżetu i Finansów 

d) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej  

e) Przedstawienie stanowiska Burmistrza w sprawie opinii komisji i wniosków radnych 

f) Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Gminy Frombork na lata 2015-2027  

g) Głosowanie nad projektem uchwały budżetowej  

9.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Frombork na lata 2014-2018; 

b) zmian w budżecie na 2014 r.;  

c) w sprawie zmiany uchwały nr XLIV/345/14 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 30 października 

2014 r. w sprawie określenia dziennych stawek opłaty miejscowej, terminów płatności, sposobu 

jej poboru, inkasentów oraz określenie wysokości wynagrodzenia za inkaso w 2015 r.; 

d) wystąpienia z wnioskiem do Ministra Administracji i Cyfryzacji o ustalenie urzędowej nazwy 

miejscowości Niewiastowo oraz określenia jej rodzaju, jako osada; 

e) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą umowy dzierżawy na okres 3 lat po 

zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres do 3 lat;  

f) powołania stałej Komisji Uzdrowiskowej oraz określenia przedmiotu jej działalności i składu 

osobowego; 

g) wystąpienia ze Stowarzyszenia  Gmin Rzeczpospolitej Polskiej Euroregionu Bałtyk; 

h)  w sprawie diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących radnym Rady 

Miejskiej we Fromborku; 

i) w sprawie diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych przysługującym sołtysom jednostek 

pomocniczych Gminy Frombork;  

j) upoważnienia Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej we Fromborku; 

k) ustalenia wysokości wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Frombork; 

l) w sprawie rozpatrzenia skargi Pana na bezprawne działania i zaniechania Burmistrza Miasta i 

Gminy Frombork; 

m) odmowy uwzględnienia wezwania do usunięcia naruszenia prawa w uchwałach XLIV/355-

356/14; 

n) odmowy uwzględnienia wezwania do usunięcia naruszenia prawa w uchwałach XLIV/358-

359/14. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

11. Oświadczenia radnych i sprawy różne. 

12. Zakończenie obrad.                                                                                                                                                   

 

 



Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska powiedziała, że pod głosowanie poddaje przedstawiony 

porządek obrad.  

 

Za przyjęciem  głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  

 

Ad. pkt 4. 

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska powiedziała, że protokoły były wyłożone do wglądu na 

posiedzeniach przedsesyjnych oraz w Biurze Rady.  

 

Pod głosowanie został poddany protokół Nr XLIV/14 z dnia 30.10.2014 r.  

 

Za przyjęciem głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  

Protokół został przyjęty jednogłośnie.  

 

Pod głosowanie został poddany protokół Nr I/14 z dnia 28.11.2014 r.  

 

Za przyjęciem głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  

 

Protokół został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. pkt 5.  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poprosiła Panią Burmistrz Małgorzatę Wrońską 

o przedstawienie sprawozdania z realizacji uchwał podjętych na sesjach w dniach 30.10.2014 r. oraz 

28.11.2014 r.  

 

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska przedstawiała informację z realizacji uchwał podjętych na sesjach w 

dniach 30.10.2014 r. oraz 28.11.2014 r.  

 

Wykaz  podjętych uchwał  podczas sesji  w dniach 30.10.2014 r. oraz 28.11.2014 r.  stanowi załącznik nr 

5 do protokołu.  

 

Ad. pkt. 6  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poprosiła Panią Burmistrz Małgorzatę Wrońską 

o przedstawienie sprawozdania z pracy Burmistrza. 

 



Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska przedstawiła sprawozdanie z pracy Burmistrza.  

 

Informacja stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. pkt 7. 

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poprosiła radnych o składanie interpelacji do Burmistrza.  

 

Radna Jadwiga Urbanowicz zapytała, czy będzie funkcjonowała Izba Regionalna.  

 

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska powiedziała, że umowa wygasa z dniem 31.12.2014 r. Fundacja 

poprosiła o przechowanie eksponatów, gdyż na obecny dzień  nie ma żadnego lokalu. Gmina nie 

dysponuje wolnymi lokalami, dlatego padła propozycja, aby miejscem przechowania było przedszkole. 

Jednakże, to miejsce nie jest odpowiednie do przechowywania takich eksponatów.  Pani Burmistrz 

powiedziała, że jest propozycja przechowania eksponatów w piwnicach pod niezabudowaną 

przybudówką, jednakże jest zima, izbą zajmują się dwie panie, a gmina nie posiada już pracowników 

interwencyjnych(umowy zakończone 30.11.2014r), więc nie ma komu przenieść przedmiotów.                     

W  związku z powyższym ustalono, iż wystosowane zostanie pismo w sprawie  przedłużenia wynajmu 

lokalu  do dnia 31.03.2015 r. Być może, po remoncie obecnego lokalu, ponownie zostanie wystosowana 

prośba o przedłużenie najmu, w tym samym miejscu. 

 

Radna Jadwiga Urbanowicz zapytała, czy  izba będzie zamknięta przez jakiś czas ze względu na remont.  

 

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska powiedziała, że tak, a eksponaty będą zabezpieczone. 

 

Radna Anna Żurowska zapytała, jaki jest status byłego kina znajdującego się we Fromborku. Pani 

Burmistrz Małgorzata Wrońska odpowiedziała, że kino należy do osoby prywatnej.  

Radna Anna Żurowska zapytała, jakie są możliwości negocjacji w sprawie reaktywacji kina                         

we Fromborku.  

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska powiedziała, że jest trudność w skontaktowaniu się                                

z właścicielami, z informacji posiadanych na dzień dzisiejszy  prawdopodobnie ktoś będzie dział 

prywatnie. Urząd nie podejmował w tej sprawie rozmów.  

Radna Jadwiga Urbanowicz zapytała o funkcjonowanie lodowiska. 

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska odpowiedziała, że w dniu dzisiejszym lodowisko jest zalewane 

wodą, oczekiwano na temperatury ujemne, gdyż dopiero wtedy może nastąpić pierwsze zalanie tafli. Jak 

tylko zostanie napełniona tafla, lodowisko zostanie otwarte.  

Radny Robert Markun zapytał, co z oświetleniem w sołectwach. Zapewniono, iż lampy zostaną 

zamontowane do końca obecnego roku. Lampy miały być zamontowane w Nowych Sadłukach                          

w byłym  zakładzie rolnym oraz innych miejscowościach. Radny dodał, że miały być przeprowadzone 

negocjacje w sprawie niższej ceny, aby wszystkie zgłaszane lampy zostały zamontowane.   

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska powiedziała, że na to pytanie odpowie po przerwie lub pisemnie. 

Pani Burmistrz dodała, że umowa miała być podpisana, ale wystąpiły trudności.    

 

Ad. pkt 8 



 

a) Odczytanie projektu uchwały budżetowej  

 

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

gminy Frombork na 2015 rok.  

 

b) Odczytanie opinii komisji i wniosków radnych 

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska poprosiła o odczytanie przez Przewodniczących Komisji 

sporządzonej opinii do projektu budżetu Gminy Frombork na 2015 rok.  

 

Radna Magdalena Jakóbczyk odczytała opinię Komisji Rewizyjnej w sprawie projektu budżetu Gminy 

Frombork na 2015 rok. 

 

Opinia komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Radna Agata Stankiewicz odczytała opinię Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych                  

w sprawie projektu budżetu Gminy Frombork na 2015 rok 

 

Opinia komisji stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Radna Longina Woelky odczytała opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa w sprawie 

projektu budżetu Gminy Frombork na 2015 rok. 

Radna Longina Woelky dodała, że w późniejszym terminie wyjaśnione zostało, iż inwestycje wiejskie 

dotyczące oczyszczalni ścieków zostały przesunięte z uwagi na opracowanie projektów.  

 

Opinia komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu 

 

c) Odczytanie opinii Komisji Budżetu i Finansów 

 

Radna Monika Rymkiewicz odczytała opinię Komisji Budżetu i Finansów w sprawie projektu budżetu 

Gminy Frombork na 2015 rok. 

 

Opinia komisji stanowi załącznik nr 10 do protokołu 
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 Posiedzenie sesji opuściła radna Anna Żurowska. 

 

d) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej  

 

Pani Ewa Rymarska, skarbnik Gminy Frombork odczytała opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej 

dotyczącą projektu budżetu gminy Frombork na 2015 rok.  

 

e) Przedstawienie stanowiska Burmistrza w sprawie opinii komisji i wniosków radnych 

 

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska powiedziała, że budżet został sporządzony zgodnie                                 

z obowiązującym prawem, a w szczególności z ustawą o finansach publicznych o czym świadczą 

pozytywne opinie RIO (Regionalnej Izby Obrachunkowej). Pani Burmistrz dodała, że budżet został 

skonstruowany z realnymi możliwościami gminy Frombork. Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska 

podziękowała za pozytywne opinie komisji rady. Pani Burmistrz powiedziała, że jeżeli chodzi                        

o negatywną opinię to rozumie, iż kwota na drogi jest rzeczywiście bardzo mała, jednakże należy 

pamiętać, że obowiązuje zasada ciągłości władzy. Poprzednia rada jednogłośnie podjęła decyzję                     

o możliwości zaciągnięcia kredytu, aby podjąć inwestycję rewitalizacji Rynku i Kanału Kopernika.  



Rynek mógłby poczekać, natomiast każdy wie, jak wygląda Kanał Kopernika, który grozi katastrofą 

budowlaną. Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska dodała, że inwestycja jest na prawdę potrzebna. Budżet 

musi być domknięty, a na drogach były wykonywane ostatnie cięcia. Zaczęto od minimalizacji wydatków 

bieżących, inwestycji, które można było przesunąć na późniejsze lata. Niestety, nieuniknione zostało 

pomniejszenie środków na drogi. Pani Burmistrz powiedziała, że z przetargów są pewne oszczędności i w 

ciągu roku wprowadzone będą zmiany do budżetu. Środki te przesuwane będą na drogi, gdyż w 

sołectwach drogi są w tragicznym stanie i należy je remontować. Nie można konstruować budżetu, który 

jest niezgodny z prawem lub zrywać umów, które zostały podpisane przez poprzednią władzę. Pani 

Burmistrz Małgorzata Wrońska powiedziała, że jeżeli chodzi o oczyszczalnie, to poprzedni starosta nie 

wydał pozytywnej opinii, co zablokowało dalsze prace nad dokumentacją. Nie wprowadza się do budżetu 

gminy inwestycji, które nie są możliwe do realizacji. Gminy nie stać na budowę oczyszczalni z własnych 

środków, gdyż koszt jednej stanowi 1 200 000 zł. Należy występować o dofinasowanie, wtedy, gdy 

stworzona zostanie dokumentacja. Obecny starosta po wizji lokalnej wydał pozytywna opinię, wiec mogły 

zostać wznowione prace nad dokumentacją. Od 1 stycznia rozpoczyna się nowa perspektywa 

dofinasowań, najwcześniej pojawią się po połowie 2015 roku. Cały czas wszystko będzie monitorowane. 

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska powiedziała, że ma nadzieję, iż w przyszłym roku te zadania zostaną 

wprowadzone do realizacji.  

 

f) Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Gminy Frombork na lata 2015-2027  

 

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały Nr II/6/14 Rady Miejskiej we 

Fromborku z dnia 30.12.2014 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Frombork na lata 2015-2027; 

 

Za głosowało 12 radnych. 

Przeciw głosowało 2 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

 

g) Głosowanie nad projektem uchwały budżetowej  

 

Radny Robert Markun zgłosił wniosek o nieodczytywanie po raz kolejny projektu uchwały w  sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Frombork na 2015 r.; 

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie złożony wniosek. 

 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się 0 radnych.  

 

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały Nr II/7/14 Rady Miejskiej we 

Fromborku z dnia 30.12.2014 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Frombork na 2015 r.; 

 

Za głosowało 10 radnych. 

Przeciw głosowało 4 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  
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na posiedzenie sesji powróciła radna Anna Żurowska. 
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 Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska zarządziła kilkuminutową przerwę.  

 

10
25 

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska wznowiła obrady II zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we 

Fromborku. Przewodnicząca stwierdziła, że obrady są prawomocne, gdyż na ogólną liczbę 15 radnych, 

obecnych jest 15 radnych.  

 

Ad. pkt 8 

  

a) Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały Nr II/8/14 Rady Miejskiej 

we Fromborku z dnia 30.12.2014 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Frombork na lata 2014-2018; 

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

 

b) Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały Nr II/9/14 Rady Miejskiej 

we Fromborku z  dnia 30.12.2014 r. w sprawie zmian w budżecie na 2014 r.; 

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

 

c) Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały Nr II/10/14 Rady Miejskiej 

we Fromborku z dnia 30.12.2014 r. w sprawie zmiany uchwały Nr XLIV/345/14 Rady Miejskiej 

we Fromborku z dnia 30 października 2014 r. w sprawie określenia dziennych stawek opłaty 

miejscowej, terminów płatności, sposobu jej poboru, inkasentów oraz określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso w 2015 roku; 

 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 1 radnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 

d) Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały Nr II/11/14 Rady Miejskiej 

we Fromborku z dnia 30.12.2014 r. w sprawie wystąpienia z  wnioskiem do Ministra 

Administracji i Cyfryzacji o ustalenie urzędowej nazwy miejscowości Niewiastowo  oraz 

określenia jej rodzaju jako osada; 

 



Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu 

 

e) Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały Nr II/12/14 Rady Miejskiej 

we Fromborku z dnia 30.12.2014 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym 

dzierżawcą umowy dzierżawy na kolejny okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umowy 

zawartej na okres do 3 lat; 

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu 

 

f) Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały Nr II/13/14 Rady Miejskiej 

we Fromborku z dnia 30.12.2014 r. w sprawie powołania stałej Komisji Uzdrowiskowej oraz 

określenia przedmiotu jej działania i składu osobowego; 

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu 

 

g) Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały Nr II/14/14 Rady Miejskiej 

we Fromborku z dnia 30.12.2014 r. w sprawie wystąpienia z Stowarzyszenia Gmin 

Rzeczpospolitej Polskiej Euroregionu Bałtyk; 

 

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska powiedziała, że wpłynęły dwa wnioski.  

Przewodnicząca Rady odczytała wnioski złożone przez poszczególne komisje.  

 

Komisja Zdrowia, Oświaty, Kultury  i Spraw Socjalnych na posiedzeniu przedsesyjnym w dniu 23 grudnia 2014 r. 

zaproponowała, aby  w projekcie  uchwały w sparwie diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujacym                    

radnym Rady Miejskeij we Fromborku w § 1 wprowadzono zapis: 

 



,,Ustala się, że Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej we Fromborku za prowadzenie sesji podczas nieobecności 

Przewodniczącego Rady przyszługuje dieta w wysokosci 200 zł.” 

 

Komisja Budżetu I Finansów oraz Komisja Rewizyjna na posiedzeniu przedsesyjnym w dniu 22.12.2014 r., a także Komsija 

Rozwoju Gospodarczego I Rolnictwa na posiedzeniu przedsesyjnym w dniu 23.12.2014 r.,                                                    

zaproponowały, aby  w projekcie  uchwały w sparwie diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujacym  radnym 

Rady Miejskeij we Fromborku w § 1 wprowadzono zapis: 

 ,,Ustala się, że Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej we Fromborku za prowadzenie sesji podczas nieobecności 

Przewodniczącego Rady przyszługuje dieta w wysokosci 150 zł.” 

 

Radca Prawny Pan Marcin Zamojski powiedział, że jeżeli radni przyjmą jeden z wniosków, to nad drugim 

już nie będzie przeprowadzane głosowanie. Jeżeli pierwszy wniosek zostanie odrzucony, to nastąpi 

głosowanie nad drugim wnioskiem. 

 

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska  poddała pod głosowanie wniosek zgłoszony przez Komisję 

Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych, w którym ustala się, że Wiceprzewodniczącemu 

przysługuje dieta w wysokości 200 zł za prowadzenie sesji.  

 

Za przyjęciem wniosku głosowało 8 radnych.  

Przeciw głosowało 4 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 3 radnych.  

 

Wniosek został przyjęty. 

 

h) Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały Nr II/15/14 Rady Miejskiej 

we Fromborku z dnia 30.12.2014 r. w sprawie diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych 

przysługujących radnym Rady Miejskiej we Fromborku;  

 

Pani Maria Rogińska powiedziała, że w § 1 ust. 6 odczytanego projektu uchwały wkradał się błąd, dieta 

przewodniczącego Komisji Rewizyjnej wynosi 150,00 zł.  

 

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska zapytała, czy ktoś wnosi uwagi po poprawce.  

 

Uwag nie wniesiono.  

 

Za głosowało 12 radnych. 

Przeciw głosowało 2 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 1 radnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu 

 

i) Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały Nr II/16/14 Rady Miejskiej 

we Fromborku z dnia 30.12.2014 r. w sprawie wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych przysługującym sołtysom jednostek pomocniczych Gminy Frombork;  

 

Za głosowało 15 radnych. 



Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu 

 

j) Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały Nr II/17/14 Rady Miejskiej 

we Fromborku z dnia 30.12.2014 r. w sprawie upoważnienia Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej we Fromborku; 

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu 

 

k) Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały Nr II/18/14 Rady Miejskiej 

we Fromborku z dnia 30.12.2014 r. w sprawie wysokości wynagrodzenia Burmistrza Miasta i 

Gminy Frombork;  

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 25 do protokołu 

 

l) Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały Nr II/19/14 Rady Miejskiej 

we Fromborku z dnia 30.12.2014 r. w sprawie rozpatrzenia skargi Pana na bezprawne działania i 

zaniechania Burmistrza Miasta i Gminy Frombork; 

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 26 do protokołu 

 

m) Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały Nr II/20/14 Rady Miejskiej 

we Fromborku z dnia 30.12.2014 r. w sprawie odmowy uwzględnienia wezwania do usunięcia 

naruszeń prawa w uchwałach XLIV/355-356/14; 

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 27 do protokołu 

 



n) Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały Nr II/21/14 Rady Miejskiej 

we Fromborku z dnia 30.12.2014 r. w sprawie odmowy uwzględnienia wezwania do usunięcia 

naruszeń prawa i interesom w uchwałach XLIV/358-359/14; 

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 28 do protokołu 

 

11
15

 Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska ogłosiła15 minutową przerwę.  

11
30

 Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska wznowiła obrady sesji. Radna stwierdziła, że obrady są 

prawomocne, gdyż na ogólną liczbę 15 członków rady, obecnych jest 15 radnych  

 

Ad. pkt 10.  

 

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska powiedziała, że na zapytanie radnego Roberta Markun w sprawie 

ustawienia lamp w sołectwach  odpowie pisemnie.   

Na pozostałe pytania Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska odpowiadała na bieżąco.  

 

Ad. pkt 11.  

 

Radna Anna Żurowska zapytała, czy Trybunał Konstytucyjny wydał werdykt w spawie opodatkowania 

lasów.   

Radny Jacek Gawłowski odpowiedział, że jeszcze nic na ten temat nie wiadomo.  

Radna Anna Żurowska powiedziała, że zmieniłoby to sytuację dróg gminnych, które miałyby zostać 

wyremontowane. 

Sołtys Barbara Kulynycz powiedziała, że w Biedkowie jest pomieszczenie po kaplicy. Sołtys zapytała, 

czy gmina, nie mogłaby odkupić lokalu od Kurii,  w celu przekształcenia na mieszkanie gminne. Jest to 

blok nr 3.  

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska odpowiedziała, że jeżeli pojawią się środki w budżecie propozycja 

zostanie wzięta pod uwagę.  

Radny Robert Markun powiedział, że zostało udzielone pozwolenie na budowę na ulicy Braniewskiej od 

starosty Braniewskiego. Radny zapytał, co to za budowa drogi. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że jest to prawdopodobnie pozwolenie na budowę ścieżki rowerowej. Nie 

buduje ścieżki wojewódzko, lecz budowę i nadzór scedowano gminom oraz powiatom. Pozwolenie na 

budowę jest dla powiatu, gmina do realizacji ma swój etap. Najprawdopodobniej jest to pozwolenie na 

międzyregionalną ścieżkę rowerową.  

 

Ad. pkt 12. 

 

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska po wyczerpaniu porządku obrad zamknęła II zwyczajną sesję 

Rady Miejskiej we Fromborku.  

 

 



Sekretarz obrad: Magdalena Jakóbczyk 

Protokołowała: Monika Iwańska 

 


